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Agendapunt: Begroting 2020

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 13-11-2019

Onderwerp: Verlaging maximum snelheden A1 & A30

De Raad,
 
overwegende dat verlaging van de snelheid:

● Tot max. 100 per uur beter is voor het milieu en concreet bijdraagt aan verlaging van 
stikstof, CO2 en fijnstof uitstoot op de directe omgeving.

● Een verbetering van de verkeersveiligheid rondom het knooppunt A1/A30 realiseert 
doordat er een rustiger verkeersbeeld ontstaat.

● Zorgt voor vermindering van geluidsoverlast in onze kernen.

constaterende dat:
● De gemeente Barneveld niet over de bevoegdheid beschikt om snelheden op Rijkswegen 

zelfstandig aan te passen.
● In Den Haag op dit moment wordt gesproken over een reductie tot 100 kilometer per uur 

overdag.
 
van mening is dat:

● Het verkeersbeeld veel eenduidiger en daarmee veiliger wordt als over een langer traject 
eenzelfde verkeersregime geldt.

● Wij een structurele maatregel wensen die zowel overdag als ‘s nachts van kracht is.
● De gemeente Barneveld deze overwegingen bij de betreffende overheden actief onder 

de aandacht dient te brengen.

roept het college op om:
● Bij de Rijksoverheid te pleiten voor een snelheidsreductie op de A1 en de A30 tot 100 

kilometer per uur op de trajecten Apeldoorn - Amersfoort en Barneveld - Ede zowel 
overdag als ‘s nachts.
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